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Dagsorden:

1. Lukket møde

2. Sager til behandling/beslutning

2.1. Eventuel flytning af Kredskontoret

2.2. Revision af pædagoguddannelsen – udsat til næste møde

3. Evt.
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Behandling 
og Referat:

1. Lukket møde

2. Sager til behandling/beslutning

2.1.Eventuel flytning af Kredskontoret
v/Peter

Bilag: Tegninger lokaler i BUPL og skriv fra konsulentgruppen

Behandling/beslutning

Peter gennemgik forslaget om evt. flytning af lokaler. Det vil give en 
besparelse på ca. 125.000 kr. på huslejen, samtidig øges muligheden for at vi 
kan afholde flere møder i de fælles mødelokaler og vi får også en 
servicefunktion til brug ved møder.

Vores krav har været:

• 12 kontorer
• Egen afdeling
• Plads til jobkonsulent med mødefaciliteter
• Mulighed for fastholdelse af egne morgenmøder

Tegning blev gennemgået.

Konsulenternes skrivelse om deres syn/bekymringer blev mundtligt fremlagt, 
da det blev modtaget under mødet.

Den samlede præsentation udløste en større drøftelse af bl.a. lokation, 
skiltning, videreførelse af den gode arbejdskultur, pris på flytning. Enkelte 
bestyrelsesmedlemmer var også efterfølgende ude at se lokalerne.

Bestyrelsen godkender flytningen til BUPL’s nuværende og 
Socialpædagogerne kommende lokaler.

Peter oplyste derefter omkring udfordringer med flytning af IT, men der 
arbejdes på en løsning, så pt. kan der ikke sættes en tidsplan.

FU arbejder videre med opgaven.

Det undersøges om næste KB-møde evt. kan afholdes i mødelokale på Niels 
Jernes Vej.
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2.2.Revision af pædagoguddannelsen – udsat til næste møde
v/Lotte

Når vi drøfter reformen af uddannelserne, så har vi sendt forbundets 
opsamling af væsentlige punkter i reformen, men I får også hele aftalen med, 
så I selv kan dykke dybere ned i betydningen af den.

Bilag: Fakta – de væsentligste elementer i aftalen og Aftale om reform af 
professionsbachelor- og erhvervsakademiuddannelser

3. Evt.
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